
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 28. juni 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 905 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.   

 

Spørgsmål nr. 905:  

”Vil ministeren kommentere præsentation fremvist for udvalget under foretræde 

21/6-22 fra Arbejdsgruppe for Fremtidens Hørerehabilitering om behandling af per-

soner med et høretab i Danmark, jf. SUU alm. del – bilag 344? Ministeren bedes her-

under kommentere arbejdsgruppens bemærkninger om, at det er afgørende, at alle-

rede igangsatte initiativer i programmet Høreområdet i fremtiden implementeres, at 

et par nye initiativer skitseret i arbejdsgruppens præsentation prioriteres som led i 

videreførelsen af programmet, at ventelister bliver nedbragt, samt at der allokeres 

midler hertil på FL23. ” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperioden er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for 

fristen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo september 2022. 
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